

ԲՈՎԱՆԴԱԿՈՒԹՅՈՒՆ

Մ. Մ. Զբրաշյան, Ա. Հ. Կառապետյան. Ինտեգրալ ներկայացումներ և միակության թե- րեմներ մի քանի փոփոխականների ամբողջ ֆունկցիաների համար	3
Կ. Ռ. Հովհաննիսյան. Վառնակիանային դրվածքով Կռշի-Կովալևսկայաի թեորեմը եղա- կություններով հավասարումների համար	20
Դ. Դ. Կելտրյան. Թեորեմներ Սարոմբերգի կողմից կառուցված Ֆրանկլինի մոդիֆիկաց- ված համակարգի վերաբերյալ. II.	30
Կ. Ա. Բաբեդյան. Մերոմորֆ ֆունկցիաների ածանցյալների համեմատելիության զ-կե- տերի միջև հեռավորությունների համեմատելիության հատկությունները	52
Մ. Դ. Գրիգորյան. Ինտեգրելի ֆունկցիաների ֆուրյեի շարքերի մետրիկայով ու համարյա ամենուրեք զուգամիտության և ֆուրյեի զործակիցների մասին	71

ՀԱՄԱՌՈՑ ՀԱՂՈՐԴՈՒՄՆԵՐ

Ա. Ա. Անդրյան. Փոքր անդամներով բաղադրյալ տիպի համակարգերի համար եղրային խեղդիների տեսության վերաբերյալ	87
---	----

СОДЕРЖАНИЕ

М. М. Дзрбашян, А. О. Карапетян. Интегральные представления и теоремы единственности для целых функций многих переменных	3
Г. Р. Оганесян. О теореме Коши-Ковалевской в вронскианной постановке для уравнений с особенностями	20
Г. Г. Геворкян. Теоремы о модифицированной системе Франклина построен- ной Стромбергом II	30
Г. А. Барсегян. Свойство сравнимости производных мероморфных функций и расстояний между α -точками	52
М. Г. Григорян. О сходимости в метрике L^1 и почти всюду рядов Фурье и о коэффициентах Фурье суммируемых функций	71

КРАТКИЕ СООБЩЕНИЯ

А. А. Андриян. К теории граничных задач для систем составного типа с млад- шими членами	87
--	----

CONTENTS

М. М. Dzrbashian, A. H. Karapetyan. Integral representations and uniqueness theorems for entire functions of several variables	3
G. R. Oganessian. On the Cauchy-Kovalevskia theorem with given wronskians for the singular differential equation	20
G. G. Gevorgian. Theorems on modified Franklin system, constructed by Strom- berg II	30
G. A. Barsagian. The property and of comparability[of the derivatives of meromorphic functions, and the distance between α -points	52
M. G. Grigorian. On the convergence of Fourier series in the L^1 and on the coefficients of integrable functions	71

SHORT COMMUNICATIONS

A. A. Andrian. Contribution to the theory of boundary value problems for sys- tems of composite type with long members	87
---	----